موضوع عن الملك عبدالله بن عبد العزيز باللغة الانجليزية. 



King Abdullah Bin Abdul Aziz 

King Abdullah Bin Abdul Aziz was born in 1924 AD in Riyadh. King Abdullah is an intelligent , a generous , a good speaker, a strong and a fair leader. In addition to his wide reading , he is known for his love of horsemanship . In 1963 AD he became the Commander of the Saudi Arabian National Guard . Then in 1975 AD , he became the Second Prime Minister . He became the first Prime Minister in 1982 AD . In 2004 AD , he laid the foundation stone for many projects in the country . Prince Abdullah has played a remarkable rule in achieving reconciliation and setting the differences between the Arab countries . He has visited some countries like America , China , Japan and Egypt . He always aids many countries . He established the king Abdul Aziz Public library in Riyadh , the Capital , which contains thousands of books . King Abdullah Bin Abdul Aziz became King of Saudi Arabia on August 1st, 2005 AD following the death of late King Fahd . Finally , we are luckily to have a King like King Abdullah .
We thank Allah for this great blessing . 



الترجمه للعربيه 


ولد الملك عبد الله بن عبد العزيز الملك عبد الله بن عبد العزيز في عام 1924 م في الرياض. الملك عبد الله هو ذكي ، وسخية ، ومتكلما بارعا ، قوية ورائدة عادلة. بالإضافة إلى قراءته واسعة ، وهو معروف بحبه للفروسية. في عام 1963 م أصبح قائد الحرس الوطني السعودي. ثم في عام 1975 م ، أصبح رئيس الوزراء الثاني. وأصبح أول رئيس وزراء في عام 1982 ميلادي. في عام 2004 ميلادي ، وقال انه ارسى حجر الاساس لمشاريع عدة في البلاد. وقد لعبت الأمير عبد الله قاعدة ملحوظا في تحقيق المصالحة ووضع الخلافات بين الدول العربية. وقد زار بعض البلدان مثل أمريكا واليابان ، والصين ومصر. انه الإيدز دائما العديد من البلدان. وأنشأ الملك عبد العزيز مكتبة العامة في الرياض ، العاصمة ، الذي يحتوي على الآلاف من الكتب. وأصبح الملك عبد الله بن عبد العزيز ملك المملكة العربية السعودية في 1 أغسطس 2005 م بعد وفاة الملك الراحل فهد. وأخيرا ، لحسن الحظ نحن لدينا مثل الملك عبد الله الملك. ونحن نشكر الله على هذه النعمة العظيمة.
للمزيد من مواضيعي


